
 Zápis 
 

z 28. zasedání Akademického senátu VŠCHT Praha dne 17. června 2010 
 

Přítomno dle prezenční listiny: 16 
 
 
Omluveni: doc. Vojtěch, doc. Kvasnička, prof. Macková, Ing. Bindzar, Ing. Novotná, Ing. 
Popela 
Hosté:  Ing. Chválná, doc. Bartovský, prof. Hasal, doc. Kotrba 
 
Úvodem předsedkyně AS předložila program jednání, který senát schválil. 
 
Program:  
 
 l. Studijní a zkušební řád 
2. Stipendijní řád 
3. Přijímání ke studiu 
4. Výnos o přiznání stipendia  
5.  Řád celoživotního vzdělávání 
6. Různé 

a) hudební produkce 
b) školné 
c) rekonstrukce posluchačských laboratoří z dotace MŠMT 
d) jmenování nové VR 

 
Ad 1.  
 
Studijní a zkušební řád byl předem projednán ve výborech a případné připomínky již byly 
zapracovány. Doc. Kotrba uvedl, že došlo k úpravám s ohledem na platné předpisy: zejména v 
čl. 29 - státní doktorská zkouška, jejíž součástí je i obhajoba disertační práce a další navazující 
změny. Nově byla zavedena funkce „školitel specialista“ a provedeny s tím související 
navazující změny. 
Po diskuzi byly dále navrženy změny 

- Čl. 20, odst. 3 opraveno: studentská vědecká konference v angličtině 
- Čl. 31, odst. 14 opraveno: doporučil práci k obhajobě (ne kladný posudek) 

 
Senát schvaluje s doporučenými změnami 16 – 0 – 0 
 
Ad 2. a 4. 
Prof. Hasal informoval o vyplácení motivačních stipendií. Jedná se o Votočkovo stipendium, 
participaci na oborových grantech, výplata mimořádných stipendií jako účelových.   
Koeficient K pro výpočet studijního průměru se bude stanovovat pro jednotlivé semestry. 
Prof. Gedeon navrhl rozšířit kriteria hodnocení pro přijímání ke studiu o umístění v soutěžích 
SOČ. 
 
Senát schvaluje 16 – 0 – 0 
 
 
 



Ad 3. 
Ve vnitřním předpisu Přijímání ke studiu a přijímací řízení na VŠCHT se v čl. 3, odst. 4, 
písm.a) se vypouští  „ nebo výsledek Národní srovnávací zkoušky společnosti SCIO…  
 
Senát schvaluje 16 – 0 – 0 
 
Ad 5. 
V řádu Celoživotního vzdělávání na VŠCHT bylo doplněno Úvodní ustanovení a opraven 
čl.11 – evidence účastníků CŽV. Připomínky pedagogického výboru byly akceptovány.  
Senát schvaluje 16 – 0 - 0 
 
Ad 6. 
a) Ing. Seidl upozornil na konání hudební produkce FelFes, které nepovažuje za vhodné. 

K tomu kvestorka sdělila, že akce byla ze strany organizátorů naprosto nezvládnutá a 
VŠCHT umožnilo její konání po ujištění ze strany ČVUT na její spořádaný průběh. To se 
bohužel nestalo a podobné akce již nebudou v budoucnu povoleny. Ing. Schrott vyjádřil 
podivení nad skutečností, že VŠCHT byla prezentována jako hlavní partner akce studentů 
FELu. 

b) Ing. Seidl otevřel otázku vhodnosti zavedení školného a jeho možné podoby na VŠCHT. 
c) Ing. Schreiberová upozornila na problémy vznikající při realizaci rekonstrukce laboratoří. 

Ing. Chválná sdělila, že dosud není projektová dokumentace k těmto rekonstrukcím a dle 
jejího soudu je ohroženo čerpání dotace z MŠMT.  

d) Prof. Valentová po dohodě s předsednictvem upozornila na neobvyklou situaci týkající se 
složení a jmenování vědecké rady VŠCHT. Na minulém jednání AS byl nestandardním 
způsobem předložen panem rektorem návrh na jmenování prof. Labíka členem vědecké 
rady VŠCHT. Prof. Valentová konstatovala, že od nástupu doc. Koubka do funkce rektora 
nebyl AS VŠCHT žádný jiný návrh předložen. Členy vědecké rady tedy nejsou současní 
prorektoři pro pedagogiku a vědu a výzkum, přesto, že do jejich působnosti spadají dvě ze 
tří stěžejních činností vědecké rady (nové studijní programy, resp. jmenovací a habilitační 
řízení).  

e) stále není obsazena pozice vedoucího personální odboru, bude vypsáno nové výběrové 
řízení 

 
 
Příští zasedání  v září 2010         
 
 
Zapsala: K. Wildová                                                                 Za správnost: O. Valentová 


